
Medzinárodná odborná konferencia  „Učiteľ nie je Google 8“ 

 

Kolegyne a kolegovia našej školy sa zúčastnili v dňoch 13. -14. júna 2024 konferencie 

v Bratislave, pod záštitou RAABE – akadémiou pre vzdelávanie pedagogických a odborných 

zamestnancov. 

 PaedDr. Tomáš Luňák 

 Mgr. Ivena Krajňaková 

 Mgr. Martina Marciová 

 Mgr. Ľubica Kamencová 

 Mgr. Anna Marušinská 

Hneď 13. júna, ráno po registrácii a otvorení konferencie, ktorú moderovala pani Iveta 

Malachovská, sa ujali slova:  doc. Ing, Viera Peterková, PhD. - dekanka, Pedagogická fakulta 

Trnavskej univerzity v Trnave a Mgr. Mira Schrimpelová Bianchi - konateľka, Dr. Josef 

Raabe Slovensko,  následne začali hlavné referáty, ktorých sme sa zúčastnili všetci. Medzi 

vychytené a zaujímavé témy môžeme určite zaradiť: 

 Potenciál štátneho vzdelávacieho programu pre základné vzdelávanie pri 

vytváraní inkluzívneho prostredia v škole s PhDr. PaedDr. Martinom Bodisom, 

PhD - generálny riaditeľ Národného inštitútu vzdelávania a mládeže 

 Riaditeľ z(môže)viac, ako sa zdá alebo Nevyhnutná premena modalitu s PhDr. 

Vaclávom Trojanom, PhD. odborníkom navzdelávaciu politiku a riadenie škôl. 

 Zdroje šťastia v práci učiteľa – s Mgr. Alešom Bednaříkom - psychológom, 

rečníkom, spisovateľom a happytariánom 

 Šikanovanie - dynamika rovesníckej skupiny a školský kontext Małgorzata 

Wójcik, Ph.D - prodekankou pre študijné záležitosti, Univerzitasociálnych a 

humanitných vied Katovice, Poľsko 

 Čo prinesú legislatívne zmeny v školstve? -  s JUDr. Žanetou Surmajovou, PhD 

odborníčkou v oblasti legislatívy školstva 

 Umelá inteligencia v školách - s čím vie pomôcť? s PhDr. Michalom Kubovicsom, 

PhD - vysokoškolským pedagógom, Fakulta masmediálnej komunikácie Univerzity sv. 

Cyrila a Metoda v Trnave a ešte mnoho prednášok so zaujímavými témami. 

Piatkový program sa niesol v podobe seminárov a workoshopov, ktorých sme sa taktiež 

zúčastnili napr.: 

 Nebojte sa otvoriť svoju triedu, pomôže to všetkým s doc. Mgr. Martinom 

Brestanovským PhD. 

 Vznik, zmeny a skončenie pracovného pomeru s Ing. Jarmilou Belešovou. 

Raabe nám ponúklo taktiež inovačné vzdelávanie, na ktoré sme sa nahlásili.  

Domov sme sa vrátili plný dojmov a nových informácii. Nedá mi nevyzdvihnúť ysokú 

úroveň organizácie počas celej konferencie. Dúfam, že si to budeme môcť zopakovať a tak sa 

vzdelávať a  pracovať na svojom  profesijnom rozvoji. 

 

 

 



 

 

 

 

 



  
 

 
 

 

 

 

 

 



 

 
 

 


